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Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 
 

Torsdag d. 30/11-2023 kl. 17.30 – 19.30 i personalerummet 

Der er formøde kl. 17.00-17.30 for forældre samme sted 

 

Afbud: Diana, Thanja, Lisbeth, Thomas 

Uden afbud: 

Vært: Skolen er vært med spisning 

 

 

1. Evaluering af ”mobilpolitikken”. 

Eleverne vil generelt gerne have deres telefoner tilbage. Især om vinteren. I 9.kl var der lidt over halvdelen 

der ønskede at få dem tilbage.  

Personalet er glade for ordningen. Måske regeringen også vil lave regler på området. 

Ledelsen indstiller til at ordningen fortsætter. Og vil sætte gang i en proces omkring hvordan vi kan gøre 

pauserne mere interessante. Skal vi købe spil? Skal der være flere konkurrencer/fællesaktiviteter?  

Vedtaget. 

 

2. Tilretning af årshjul for foråret. 

Gennemgået. 

Et ønske om en genopfriskning af skolebestyrelses arbejde, og hvad lovgivningen siger. Opfølgning på møde 

i Pentagon på Sophieskolen. Sættes på i maj. 

 

3. Forventningsafstemning vedr. info til Skolebestyrelsen. 

Udsættes, til vi er flere forældrerepræsentanter til stede 

Nyt punkt. Høringssvar om lukkedage i SFO i stedet. 

Det handler om de dage, hvor der er sampasning, så der foreslås ændret til lukkedage.  

Der er meget få børn der bruger sampasning. Det er svært at se hvordan man kan spare 600.000 kr. på det, 

da de dage ikke kan sammenlignes med almindelige dage. Der er allerede skåret meget ned på resurserne 

de dage, da der kommer så få børn. Det betyder reelt bare der er færre penge resten af året.  

Det vil svare til en rammebesparelse. Og det støtter vi ikke. 

Ok til nødpasning centralt i Nykøbing, men i en sampasnings-ånd, så er er kendte voksne.  
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4. ”Den sureste uge” – hvem kan være med til at tage skolepatruljevagter i uge 5? 

Brian skriver ud på aula, og spørger hvem der kan byde ind.  

Vi skal skaffe reflekser/veste, til dem der skal med bussen. 

5. Orientering om Skolen lige nu – indsatser og overvejelser om kommende tiltag. 

 

Vi påtænker at arbejde hen imod at lave en erhvervsklasse, for dem i 7.-9. kl. der er i praktik 2 dage om 

ugen og tre dage om ugen bliver undervist i dansk, matematik og engelsk. Vi ville komme til at bruge de 

2voksen/holdtimer vi har nu til det.  

Vi laver et tilbud til elever på 8. årgang, der har brug for spec. pæd. Undervisning, hvor dansk og matematik 

er i fokus 13 lektioner om ugen. Resten af tiden af eleverne i klassen.  

Vi har meldt os ind i Børns Vilkår, for at have ekstra fokus på trivslen og fællesskabet. Vi har købt forløb til 

6. og 8.klasse. Vi ønsker at alle klasser kommer igennem, men det koster, så det bliver et par årgange om 

året. 

Vi har fokus på praksisfaglighed. På sidste udviklingsmøde var det hovedemnet. Hvordan vi gør 

undervisningen mere nærværende, vedkommende og praktisk.  

6. Nyt fra parterne (fast punkt) 

Skole:  

- 11-12 tilflyttere siden sommerferien.  
- Der er travlt på kontoret. Malene er på to skoler, der er mange ting ude af huset og Lars er på 

uddannelse om torsdagen. 
- Renovering af fysik 

 

SFO: 

- Ny studerende starter i morgen, vi har sagt farvel til Nanna i dag.  
 

Forældre: 

- Intet 
Personale: 

- Afd. Har juleklippeklistret i dag og har juleemneuge i næste uge. 
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- Der er sneberedskab. Halvdelen af personalet er ude den første pause, den anden halvdel den 
anden pause. Det kan gå lidt vildt for sig hos de største, men der er områder til sneboldkamp og til 
bare at lege.  

Elever:  

- Vil gerne prøve at holde dele af elevrådsmødet selv. 

- Julekonkurrencen begynder i morgen 
- Nogle ønsker en automat med snacks eller bod. Gerne elevdrevet.  

 

 

7. Økonomi (fast punkt) 

I næste samler vi op på hvad merforbruget lander på. Og bruger det til når vi skal lave budget for 2024uge 

 

8. Punkter til næste møde (fast punkt) 

 

 

9. MED og møder i andre fora (fast punkt) 

Fælleskabsstrategien kommer til at fylde meget de kommende år i kommunen.  

Et punkt der også fylder lidt, er at det kan være hårdt, at have en klasse med mange elever, der hver især 

ikke trives, hvor man som team/skole ikke kan løse det alene. 

 

10. Emner til dialogmøde (fast punkt) 

 

 

11. Evt. 

 

 

 

 

Mødet afsluttet:    Næste møde: 

 

 


